
 FREDERIKSHAVN ROKLUB 
 BESTYRELSESMØDE 

 Onsdag den 30. maj 2024 kl. 19.00 
 Deltagere: 

 Andrea Welzel 
 Flemming Hansen 

 Peter Emil Pedersen 
 John Kristensen 
 Carsten Højmark 

 Fraværende: 
 Ricki Sørensen 

 Birgit Søndergaard 
 Aase Jørgensen 

 DAGSORDEN 
 Pkt. 1:  Siden sidst. 

 a. Projekt Ren Natur. 
 b. Turen �l Dalsland i Sverige. 
 c.  Summemødet a�oldt d. 1. maj. 

 Pkt. 2:  Salg af sommerhuset  . 
 a.  Ejendomsmægler Brian Jensen (Calundan) inviteret. 
 b.  Roklubbens kommunale lån i klubhuset. 

 Pkt. 3:  Spil �l at trække bådene op med. 

 Pkt. 4:  Energikonsulent på besøg i klubben. 

 Pkt. 5:  Blå Ambassadør. 

 Pkt. 6.  Venø Rundt. 

 Pkt. 7:  Kaproning Møllen Rundt. 

 Pkt. 8:  Regulering af udlejningssatserne  . 

 Pkt. 9:  Økonomi. 

 Pkt. 10:  Evt. 

 Pkt. 11:  Næste møde. 

 ad. Pkt. 1: 
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 a.  Vi havde søgt om ruter i år �l affaldsindsamling gennem projekt Ren Natur. 
 Desværre fik vi ikke �ldelt en rute i år. 
 Vi må forsøge næste år. 

 b.  John orienterede om turen �l Dalsland i Sverige, hvor vi var o�e roere afsted. 
 En rig�g god tur, med godt vejr, godt ro-vand, gode både og godt selskab. 
 En tur der kan anbefales, hvis andre skulle få lyst. 
 Dog er der lige den hage, at Lise og Allan ikke længere vil være �lsynsførende med 
 de to udsta�onerede både i Sverige. Så der bliver søgt med lys og lygte e�er 
 afløsere. Vi krydser fingre for det lykkes. 

 c.  Summemødet der blev holdt i klubben den 1. maj gav mange gode input: 

 Vi gik alle forslagene igennem og vil i første omgang forsøge os med en form for 
 en info tavle. Den kunne placeres et sted på græsarealet ved bådhallen. Peter 
 Emil undersøger hos produk�onsskolen om de kan være behjælpelige med de�e. 

 Vi vil på et �dspunkt tage kontakt �l kajakklubben for at forbedre samarbejdet 
 med dem. Det kunne være på fælles ture. Foredragsa�ener. Fælles sommerfest 
 og lignende. 

 John forslog, at vi koncentrerede indsatsen omkring at udbygge e-roningen �l at 
 gælde alle aldre og på forskellige �dspunkter også e�ermiddag og a�en. Vi må 
 kunne slå et slag for denne voksende sport. Der skal måske kigges på prisen for 
 medlemskab, der kun gælder e-roning. Der skal være instruktør på hver gang. Vi 
 skal forsøge at være konkurrencedyg�ge på prisen i forhold �l lignende centre i 
 Frederikshavn. Måske kan vi ad denne vej skaffe nye roere? 
 Andrea vil kontakte Aase og Lene (der begge er instruktører) og udfærdige en 
 plan for hvordan det kunne udformes. 
 Der kan kigges på Horsens Roklub, hvor de har lavet et godt koncept for e-roning. 

 ad. Pkt. 2: 
 a.  Ejendomsmægler Brian Jensen, fra ejendomsmæglerfirmaet Calundan, var 

 indbudt �l bestyrelsesmødet for at gøre os klogere på salg af sommerhuset, og 
 hvad en udbudsrunde indebar. 
 Brian oplyste dog først, at klubben skal have udarbejdet en �lstandsrapport og en 
 el-rapport. Når de�e forelå, ville Brian gøre den endelige salgsops�lling klar �l 
 udbudsrunden. 
 Det var nævnt i den foreløbige salgsops�lling, at mindsteprisen skulle være 
 2.496.000 kr. De�e blev ændret �l at være vejledende pris. 
 Here�er ville der blive annonceret i forskellige medier om salget. 
 Udbudsrunden blev a�alt �l at løbe fra den 15.6. og frem �l den 1.8. 
 Hvis der er flere bud, er vi med �l at åbne buddene. Hvis kun der er indkommet et 
 bud annulleres budrunden. 
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 Hvis de�e skulle ske, sælges sommerhuset på den gammeldags måde, ved 
 forhandling. Brian tror på et godt salg. Han har erfaring med salg af sommerhuse i 
 Bra�en. 
 Salget er selvfølgelig be�nget af udfaldet af afstemningen på generalforsamlingen 
 den 4.6.24. 

 b.  Fra Kirsten Morild Andersen er kommet en forespørgsel omkring lånet på de 
 500.000 kr. som klubben har hos kommunen. Kirsten har også spurgt �l lejen af 
 grunden klubhuset ligger på. 
 Kirsten ønsker at se dokumenterne. 
 Dokumenterne findes i klubbens papirer og er frit �lgængelige for medlemmerne. 
 Spørgsmålet blev også rejst på den 1. ekstraordinære generalforsamling, hvor 
 svaret var, at lånet ikke skal �lbagebetales. 
 Andrea svarer på bestyrelsens vegne Kirsten. 

 ad. Pkt. 3: 
 Spil �l ophaling af vores både. 
 Peter Emil har undersøgt sagen, og viste billeder med forklaring på fordelene ved 
 at købe en Mover (sådan en man også bruger �l at trække campingvogne med). 
 Moveren er på ba�eri, som oplades i bådhallen. 

 Ved brug spændes tovet fra bådvognen blot fast �l Moveren, hvore�er den 
 startes, og trækker båden langsomt op ad slisken. Det er da let. 
 Bestyrelsen arbejder videre med de�e indkøb. Vi har fået pengene �l Moveren 
 ved ansøgning hos kommunen og Håndværkerforeningen. 

 ad. Pkt. 4: 
 DFfR vil s�lle en energikonsulent gra�s �l rådighed i danske roklubber. Han vil 
 gennemgå klubhusene og foreslå forbedringer �l at spare på energien. 
 Ved ansøgning vil der geografisk blive taget hensyn �l konsulentens besøg. 
 Vi drø�ede sagen, og kom frem �l, at vi har foretaget en del forbedringer for at 

 spare på energien. Lo�et isoleret, Solceller på taget, Varmepumper. Vi er klar  over at 
 klubbens vinduer trænger �l udski�ning. 

 Vi beslu�ede ikke at ansøge om de�e besøg. 

 ad. Pkt. 5: 
 Klubben er �lmeldt ”Blå Ambassadør” gennem DfFR. 
 Det betyder i sin enkelthed, at vi drager omsorg for og værner om naturen. 
 Vi yder en indsats, når vi samler affald på Hirsholmenes øer, ligesom vi også 
 har været med i projekt Ren Natur. 
 Eneste krav er, at vi en �l to gange årligt indsender et par fotos med lidt tekst af 
 vore gode gerninger. 

 ad. Pkt. 6: 
 Vi er �lmeldt o�e roere �l turen Venø Rundt. Vi håber vind og vejr �llader, at 
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 vi kan ro rundt om øen. Det har ikke været muligt de sidste par år. 

 ad. Pkt. 7: 
 Kaproningen Møllen Rundt forsøgt gennemført en af dagene i uge 34, der starter 
 mandag den 19.8. 
 Kaproningen starter kl. 17. E�er ræset er klubben vært ved pølser og brød. 
 Nærmere info når �dspunktet nærmer sig. 

 ad. Pkt. 8: 
 Regulering af udlejningssatserne. Flemming mente, og havde hørt fra flere, at 
 det er for billigt at leje klubhuset. 
 Det blev bestemt, at priserne s�ger således: 
 Udlejning generelt  fra kr. 1800 �l kr. 2000 
 Udlejning medlemmer  fra kr. 1000 �l kr. 1200 
 Udlejning Rønnerhavnsforeningen  fra kr.   900 �l kr. 1200 
 Udlejning medlemmer hverdage  fra kr.    500 �l kr.   600 
 Vedtaget og træder i kra� snarest. 

 ad. Pkt. 9: 
 Flemming oplyste, at økonomien så fornu�ig ud. Alle kon�ngenter betalt. 
 Vi har en kassebeholdning på kr. 60.000. 
 Herfra skal trækkes: Mover, �lstandsrapport, el-rapport, fotograf. 
 De�e beløber sig nok �l omkring kr. 45.000. 

 ad. Pkt. 10: 
 John orienterede om, at Naturstyrelsen er ansøgt om affaldsindsamling på en af 
 øerne. Ligeledes spurgt om vi stadig kan leje Lodsgården. 
 Afventer svar. Nærmere følger. 
 Hvis nogle har en god ide �l en foredragsholder �l e�eråret, så kom med den. 
 Vi viser vore gode vilje og melder os ind i Rønnerhavnsforeningen �l kr. 400 pr. år. 

 ad. Pkt. 11: 
 Næste bestyrelsesmøde a�altes �l den 14. august kl. 19.00.  ref./John 

 HUSK AT MØDE OP TIL DEN VIGTIGE EKSTRAORDINÆRE GENERALFORSAMLING 
 ONSDAG DEN 4. JUNI KL. 19.00. 
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